

## Referat fra Hovedbestyrelsesmøde den 14. august 2017 – afholdt som Skype-møde

Deltagere: Carsten Philipsen (CP), Torben Christensen (TC), Rasmus Bjerner (RB), Lars Sørensen (LS), Bent Jensen (BJ), Erik Rasmussen (ER), Jesper Tranberg (JT) og Susanna Kristensen (SK)

Referent: RB

Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsordenen
  - a. Godkendt.
2. Økonomi og regnskab
  - a. SK og TC har haft et godt møde med Michael Vesterskov omkring det fremtidige arbejde med regnskabet.
3. Situationen omkring VHD
  - a. CP nævnte, at der er etableret en god dialog med FVST, der nu fremadrettet melder ud om bekræftede tilfælde af VHD og i nogen grad om prøver der har tegnet negativt.
  - b. Vi skriver på hjemmeside og Facebook, når vi har kendskab til et bekræftet tilfælde.
  - c. Vi har drøftet karantænezonerne og ønsker ikke at ændre på proceduren for dem p.t. Det drøftes videre til næste HB-møde.
4. Europaudstillingen 2018
  - a. Lars og Anton har god kontakt med tyskerne og de øvrige i Europaforeningen.
  - b. Det er positivt at se at der er god opfølgning fra udvalget i Tidsskriftet.
  - c. Planlægningen i kaninregi går efter planen.
5. DM/LU 2018
  - a. Det kører på skinner.
  - b. Der kommer mere info i næste udgave af Tidsskriftet.
6. Eventuelt
  - a. Forsikring
    - i. SK har snakket med forsikringen igen og har bedt om at få yderligere detaljer dækningen.
7. Næste møde
  - a. Den 8. oktober hos CP i Roskilde
    - i. Vi vil gerne invitere Lars Ellyton med til de kommende HB-møder, for at være fuldt opdateret på både Europaudstillingen 2018 og DM/LU 2018. CP snakker med Lars.